
J e g y z ő k ö n y v

Készült Varga Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. november 18. napján tartott 
közmeghallgatásáról és azt követő képviselő-testületi üléséről.

Testületi ülés helye: Varga, Faluház
Varga, Fő u. 32.

Jelen vannak: Lukácsné Lembach Anita polgármester, Krapecz József alpolgánnester,
Gulyásné Pál Piroska képviselő, Koszorús Tímea aljegyző, Nagy Lajos 
László pénzügyi irodavezető, Szabó Sándomé jegyzőkönyvvezető és 
11 fő helyi lakos

Távoliét nem volt.

Lukácsné Lembach Anita polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy 
az ülés határozatképes és azt megnyitotta.
Javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi pontokat tárgyalják meg.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más napirendi javaslata.

Más javaslat nem volt, a képviselő-testület az írásban kiadott napirendi pontokat elfogadta az 
alábbiak szerint:

N a p i r e n d i  j avas l a t :

1. /Beszámoló Varga Község Önkormányzatának 2019. évi munkájáról, 2020. évi tervek 
ismertetése
Előadó: Lukácsné Lembach Anita polgármester

2. /Beszámoló a 2019. évi költségvetés teljesítéséről
Előadó: Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető és Lukácsné Lembach Anita polgármester

3. / Falugondnoki szolgálat beszámolója 
Előadó: Lukács István falugondnok

4. /Egyebek, lakossági hozzászólások 

Na p i r e n d  t á r g y a l á s a :

L/Beszámoló Varga Község Önkormányzatának 2019. évi munkájáról, 2020. évi tervek 
ismertetése

Lukácsné Lembach Anita polgármester elmondta, hogy a 2019-as évben többféle 
pályázaton vettek részt. Voltak sikeres és sajnos nem sikeres pályázatok is. Különféle 
programok valósultak meg különféle pályázatok keretében, mint az EFOP-os, TOP-os és 
Szociális Földprogram pályázatok. Ezek keretében megrendezésre került: Falunap, Nőnap, 
Elszármazottak találkozója, Gyeimeknap, Tökfaragás, Mikulásnap, karácsonyi díszkészítés.
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Ez évben elkészült a Faluház belső festése, részben könyvtári támogatással, részben pályázati 
pénzből. A templom utcájában az árok leburkolása megtörtént, de nem teljesen készült el. 
Jövőre folytatják a munkát, az árok lefolyásának biztosításával. A jövőre nézve át kell 
vizsgálni az utcatáblákat, milyen házszámok hiányoznak, ennek megfelelően kell 
helyesbíteni a táblákat. Több beadott pályázat még nem került elbírálásra. Sikeres pályázat: a 
temető és ravatalozó helyreállítása és a kerítés megépítése, a Faluház napelem rendszer 
kiépítése , kamerarendszer kiépítése. Ezek mind a jövő évben megvalósítandó beruházások 
lesznek. Beadott pályázatok: a Faluház villany korszerűsítésére, tető felújítására a Magyar 
Falu program keretében beadott pályázat. A 2016. évben beadott Sport parkos pályázatban a 
játszótér helyreállítását valósítanák meg. Szintén nincs elbírálva a WIFI ingyenes használatára 
beadott pályázat. Októberben került beadásra a falubusz cseréjére vonatkozó pályázat. A 
jövőben szeretnék a mellék utcákban lévő hibák javítását, valamint 2 utca aszfaltozását 
elvégezni. Feladat lesz még a táblák lecserélése, a templom utcájánál a tükör felrakása is. 
Reméli a 2020. évben is a magyar Falu programban több pályázat kiírásra kérni majd.
A jövő évben is szeretnének minél több pályázatot beadni, ezzel a falu lakóinak minden 
napjait és az itt élésüket megkönnyíteni. Fontosnak tartotta még arról tájékoztatni a falu 
lakosságát, 2016. évtől kezdődően minden évben felvették a kapcsolatot a Közútkezelővel a 
bekötőút minőségével kapcsolatos hibák javítása miatt. Ez idáig, sok minden nem történt, a 
szalagkorlát és figyelem felkeltő tábla kihelyezésén kívül. Azt az ígéretet kaptuk, a jövő évi 
költségvetés ismerete után tudnak bármit is ígérni a javítást illetően. Sajnos, pályázatot sem 
írtak ki az ügy megoldására. Elmondta röviden ennytfszeretett volna elmondani a 2019. évről 
és a 2020. évi tervekről.

Javasolta, hogy fogadják el a 2019. évi munkájáról és a 2020. évi tervekről szóló beszámolót. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más javaslata, észrevétele, hozzászólása.

Mivel más javaslat, észrevétel, hozzászólás nem volt, javasolta a beszámolók elfogadását. 

Kérte, hogy aki ezzel egyetért, az kézfelemeléssel szavazzon:

Varga Község Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta:

Varga Község Képviselő-testületének 
63/2019.(XI.18.) KTH számú 

határozata

Varga Község Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a Varga Község 
Önkormányzatának 2019. évi munkájáról és 2020. évi tervekről szóló 
beszámolót az előterjesztés szerint elfogadja.

Flatáridő: azonnal
Felelős: Lukácsné Lembach Anita polgármester
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2,/Beszámoló a 2019. évi költségvetés teljesítéséről

írásbeli előterjesztés a költségvetési beszámoló a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Lukácsné Lembach Anita polgármester felkérte Nagy Lajos László pénzügyi irodavezetőt, 
tájékoztassa a lakosságot a 2019. évi költségvetés teljesítéséről.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető köszöntötte a megjelenteket. A jegyzőkönyvhöz 
mellékletként csatolt előterjesztést részletesen ismertette.

Lukácsné Lembach Anita polgármester javasolta, hogy fogadják el a 2019. évi költségvetés 
teljesítéséről szóló beszámolót.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más javaslata, észrevétele, hozzászólása.

Mivel más javaslat, észrevétel, hozzászólás nem volt, javasolta a beszámoló elfogadását.

Kérte, hogy aki ezzel egyetért, az kézfelemeléssel szavazzon:

Varga Község Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Varga Község Képviselő-testületének 
64/2019.(XI. 18.) KTH. számú 

határozata

Varga Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy 
Varga Község Önkormányzata 2019. évi költségvetésének teljesítéséről 
szóló beszámolót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Lukácsné Lembach Anita polgármester

3./ Falugondnoki szolgálat beszámolója

Lukácsné Lembach Anita polgármester felkérte Lukács István falugondnokot, hogy 
számoljon be a falugondnoki szolgálat munkájáról.

Lukács István falugondnok köszöntött mindenkit. A jegyzökönyvhöz mellékletként csatolt 
beszámolót ismertette a közmeghallgatáson megjelentekkel.

Lukácsné Lembach Anita polgármester megkérdezte, hogy van-e valakinek észrevétele, 
javaslata, ki egészíteni valója az elmondottakkal kapcsolatban?
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Mivel észrevétel javaslat nem volt, kérte, hogy fogadják el a falugondnoki beszámolót.

Varga Község Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta:

Varga Község Képviselő-testületének 
65/20198. (XI.18.) KTH. számú 

határozata

Varga Község Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a falugondnoki 
szolgálat beszámolóját elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Lukácsné Lembach Anita polgármester

4./Egvebek, lakossági hozzászólások

Lukácsné Lembach Anita polgármester felkérte a lakosságot, hogy tegyék fel kérdéseiket, 
osszák meg észrevételeiket, javaslataikat.

Sípos Péter helyi lakos köszönetét mondott a testületnek az előző ciklus folyamán végzett 
sikeres munkáért és jó munkát kívánt az új testületnek az elkövetkezendő időszakhoz. 
Megkérdezte, a volt szeméttelep melyik település önkormányzatához tartozik. A felgyülemlett 
szemét alól folyik ki a víz, ami szerinte környezetkárosító.

Lukácsné Lembach Anita polgármester elmondta, Felsőegerszeghez tartozik a volt 
szeméttelep területe.

Sípos Péter helyi lakos megkérdezte, mit lehetne tenni a szeméttelepnél a kanyarban 
feltörő víz megszüntetésével.

Lukácsné Lembach Anita polgármester tájékoztatta, több esetben jelezték a Közútkezelő 
felé a problémát. Két lehetséges oka van a feltörő víznek. Az egyik, forrás lehet az út alatt, a 
másik ok, cső lett behelyezve az út alá az elfolyó víz számára, melyből feltörik a víz.

Lukács István helyi lakos jelezte, probléma lehet, hogy a Közútkezelő nem korlátozza le a 
közlekedő jármüvek számára a súlyt, ez is ronthatja az út minőségét.

Lukácsné Lembach Anita polgármester válaszában elmondta, ez is jelezve lett a 
Közútkezelő felé. Folyamatosan feljegyzik a hibákat, nem akarják lekorlátozni a súlyt, hiszen 
lefelé rakottan a traktorok nem tesznek nagy kárt az útban.

Scvcitzcr Norbert helyi lakos megjegyezte, véleménye szerint sok esetben balesetveszélyes 
a Szárító üzemnél szabálytalanul kikanyarodó kamion és traktor. A rendőrök megfigyelhetnék 
és büntethetnék az így közlekedő jármüveket.
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Lukácsné Lembach Anita polgármester elmondta, ez az észrevétel is több esetben közlésre 
került a sásdi Rendőrőrs felé. Az őrs vezetője tájékoztatásul elmondta, kevés az állomány 
létszáma, folyamatosan megfigyeltetni nem tudja az adott helyet.

Kovács József Győzőné helyi lakos kérdezte, az idei évben lesz-e pénzbeli tüzelőanyag 
támogatás, ami a tavalyi évben volt 12.000.- forint.

Koszorús Tímea aljegyző válaszul elmondta, a tavalyi pénz egy egyszeri támogatás volt.

Lukács István helyi lakos javasolta a szociális tűzifa mielőbbi kiosztását, mivel nagyon várja 
a falu rászorult lakossága.

Lukácsné Lembach Anita polgármester elmondta, két héten belül kiosztásra kerül.

Mivel a lakosság részéről további közérdekű kérdés, észrevétel, javaslat nem merült fel 
Lukácsné Lembach Anita polgármester a közmeghallgatást bezárta, ezután a testület 
nyilvános ülésen folytatta munkáját.

Lukácsné Lembach Anita polgármester javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi 
pontokat tárgyalják meg.

Kovács József Győzőné helyi lakos polgármester asszonyhoz fordult kéréssel. Kérte, a 
falubusz három havonta menjen el a férjéért Dombóvárra a kórházhoz, mert nagyon 
nehezen megy a férje, nem tud gyalog lemenni a vasútállomásra.

Lukácsné Lembach Anita polgármester megígérte, hazaszállítja a férjét a falubusz.

Mivel a lakosság részéről további közérdekű kérdés, észrevétel, javaslat nem merült fel 
Lukácsné Lembach Anita polgármester a közmeghallgatást bezárta, ezután a testület 
nyilvános ülésen folytatta munkáját.

Lukácsné Lembach Anita polgármester javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi 
pontokat tárgyalják meg.

N a p i r e n d i  i a v a s 1 at:

5. / Beszámoló a 2019. évi költségvetés időarányos teljesítéséről, a költségvetési rendelet 
módosítása
Előadó: Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető és Lukácsné Lembach Anita polgánnester

6. / SZMSZ módosítása
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

7./ Nyugat-Hegyháti Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodás módosítása
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más napirendi javaslata.
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Más javaslat nem volt, a képviselő-testület az írásban előterjesztett napirendi pontokat 
elfogadta az alábbiak szerint:

Na p i r e n d  t á r g y a l á s a :

5/ Beszámoló a 2019. évi költségvetés időarányos teljesítéséről, a költségvetési rendelet 
módosítása

írásos előterjesztés a költségvetési beszámoló és a költségvetési rendelet a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető elmondta, hogy a képviselők az előterjesztést a 
2019. évi költségvetés időarányos teljesítéséről, a költségvetési rendelet módosításáról 
megkapták, az abban foglaltakat megismerhették, áttanulmányozhatták.

Lukácsné Lembach polgármester javasolta, hogy az előterjesztésben foglaltak szerint a 
fogadják el a 2019. évi költségvetés időarányos teljesítéséről szóló beszámolót.

Megkérdezte van-e valakinek hozzászólása, észrevétele.

Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy aki javaslatával 
egyetért, az kézfeltartással szavazzon:

Varga Község Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta:

Varga Község Képviselő-testületének 
66/2019. (XI.18.) KTH. számú 

határozata

Varga Község Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
2019. évi költségvetés időarányos teljesítéséről szóló 
beszámolót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Lukácsné Lembach Anita polgármester

Lukácsné Lembach Anita polgármester javasolta, hogy fogadják el a 2019. évi 
költségvetési rendelet módosításának tervezetét is.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más javaslata, észrevétele, hozzászólása.

Mivel más javaslat, észrevétel, hozzászólás nem volt javasolta a rendelet megalkotását.

Kérte, hogy aki ezzel egyetért, az kézfelemeléssel szavazzon:
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Varga Község Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi rendeletet alkotta:

Varga Község Önkoraiányzata 
5/2019.(XI.20.) önkormányzati rendelete 

Varga Község Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szólól/2019.(II,28.) 
önkormányzati rendelet módosításáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

5./ SZMSZ módosítása

írásos előterjesztés az SZMSZ módosításáról a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző elmondta, hogy a képviselők az SZMSZ módosításáról az 
előterjesztést megkapták, az abban foglaltakat megismerhették, áttanulmányozhatták. Felhívta 
a figyelmet a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségre.

Lukácsné Lembach Anita polgármester javasolta, hogy fogadják el az SZMSZ 
módosításának tervezetét.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más javaslata, észrevétele, hozzászólása.

Mivel más javaslat, észrevétel, hozzászólás nem volt javasolta a rendelet elfogadását.

Kérte, hogy aki ezzel egyetért, az kézfelemeléssel szavazzon:

Varga Község Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi rendeletet alkotta: Varga Község Önkormányzata

Varga Község Önkormányzata 
6/2019.(XI.20.) önkormányzati rendelete 

A képviselő-testület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

6./ Nyugat-Hegyháti Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodás módosítása

írásos előterjesztés a Nyugat-Hegyháti Önkormányzati Társulás Társulási 
Megállapodás módosításáról a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző elmondta, hogy a képviselők az Nyugat-Hegyháti Önkormányzati 
Társulás Társulási Megállapodás módosításáról előterjesztést, az abban foglaltakat 
megismerhették, áttanulmányozhatták.
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Lukácsné Lembach polgármester javasolta, hogy az előterjesztésben foglaltak szerint a 
Nyugat-Hegyháti Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodás módosítását fogadják el.

Megkérdezte van-e valakinek hozzászólása, észrevétele.

Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy aki javaslatával 
egyetért, az kézfeltartással szavazzon:

Varga Község Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta:

Varga Község Képviselő-testületének 
67/2019. (XI.18.) KTH. számú 

határozata

Varga Község Képviselő-testülete úgy határozott, Nyugat- 
Hegyháti Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodás 
módosítását elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Lukácsné Lembach Anita polgármester

Lukácsné Lembach Anita polgármester tájékoztatta a testületet, a könyvtáros megbízása 
2019. 12. 31. nappal lejár. A könyvtáros elköltözik a településről. Pályázatot kellene kiírni a 
munkakör betöltésére.

További napirend nem volt, Lukácsné Lembach Anita polgármester megköszönte a 
megjelenést és a testületi ülést bezárta.

Lukácsné Lembach Anita 
polgármester
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